
Hej ,jeg må sige der er noget godt i lovforslaget ,men der er sandelig også noget skidt . Jeg er stor 

ryger og er begyndt at dampe . Fra at ryge mellem 40 og 50 stk i døgnet ,ryger jeg nu 5 eller 6 stk 

og damper i stedet for . Jeg får slet ikke den mængde nikotin som jeg ville få med cigaretter ,jeg 

bruger halv nigotin og halv neutral . Helbredsmæssigt har jeg fået det langt bedre efter jeg er 

begyndt at dampe . Men kan jeg på et tidspunkt ikke købe e-cigaretter eller væske ,er jeg bange for 

at jeg igen kommer op på 40 til 50 cigaretter om dagen ,og ødelægger mere for mig selv . Mange af 

mine venner og bekendte er holdt helt op med at ryge ,efter de begyndte at dampe ,og bruger kun 

væske uden nikotin ,og det er også mit mål . Hvis jeg altså må for jer lovgivere . MVH Irene Thrane  
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